

سوق سفر الرفاهية

< لندن - دريك مكغرواتي

سوق سفر الرفاهية هو معرض عام مواعده الثابت يكون في حزيران من كل عام في لندن بقاعة أوليمبيا للمعارض. أغلب المنتجات الراقية جدا. والشركات المتخصصة بوجهات السفر من الدرجة الأولى. وفنادق 5 نجوم ومنظمي رحلات الترف. يغتنم هذه الفرصة لتقديم العطل الأفضل والفريدة في جميع أنحاء العالم.

زيارتي إلى مسقط في وقت سابق من هذا العام. والجناح المتاخم كان لمجلس سياحة أبو ظبي والذي أفنعتني موظفوه بزيارة إمارتهم قريبا وأعطوني الكثير من المطبوعات. وجرى مثل ذلك مع ممثلي جنوب إفريقيا الذين أجابوا بحماس على جميع الأسئلة حول متى أفضل وقت لزيارتها و أي مكان منها يستحق الزيارة. لأولئك الذين لديهم ولع بالسفر والمغامرة والثقافة والأفكار الجديدة، نقول إن عليهم زيارة المعرض في حزيران القادم عام 2008 والذي يتوقع له أيضاً أن يكون ملهما بنفس القدر. ■

العديد من الأجنحة، بما في ذلك تريل فاينديرس وكوني، وكانوا يقدمون خدمات استشارية عن أي مكان في العالم. وكان هناك العديد من وكلاء السفر المتخصصين في بلد معين، مثل سريلانكا، وغيرهم من المتخصصين بمنتجات المياه المعدنية والغولف والعديد من الأنشطة الرياضية. المجالات السياحية هي أفضل مصدر للكثير من المعلومات المفصلة والمجانبة عن بلادها. وقد شملت الأجنحة برمودا، جزر السيشيل، سانت كيتس، سانت لوسيا، نيفيس، تينيريف، وماليزيا. وعرضت سياحة عمان ما لديها بحماس، وقد حدثتهم عن

وسنذكر قليلاً من الأجنحة التي بلغ عددها ما يقرب من 200 جناح، فهناك شركة الخطوط الجوية البريطانية، وكانت تعرض النادي العالمي الجديد الذي يشمل مقاعد مسطحة لدرجة رجال الأعمال. كما كان هناك عدد من مشغلي الطائرات النفاثة الخاصة الذين كانوا متحمسين للتحدث عن طريقة السفر المقصورة على النخبة، وأما شركات رحلات الترف البحرية المتخصصة فقد شملت سيلفيسيا والكريستال. وكانت إفريقيا وآسيا والهند ممثلة تمثيلاً جيداً وأدت فرق منها رقصات شعبية على مسرح المعرض. وترتيبات السفر المستقلة كان يمكن مناقشتها في

EXHIBITIONS

Luxury Travel Fair

>Derick McGroarty

The Luxury Travel Fair is an established public exhibition in June each year at London's Olympia Exhibition centre. The most exclusive resorts, first-class travel specialists, five-star hotels and luxury tour operators take the opportunity to present the best and unique holiday experiences from around the world.



To consider just a few of almost 200 stands, British Airways were demonstrating the new Club World flat-bed business seats and several private jet operators were eager to talk about the availability of their most exclusive way of travel. Luxury cruise specialists included Silversea and Crystal Cruises. Africa, Asia and India were well represented and performed ethnic dance shows in the exhibition theatre. Independent travel arrangements could be discussed at many

stands including Trailfinders and Kuoni, having expert advisers available for anywhere world wide. Numerous operators specialised in a country such as Sri Lanka and others on spas, golf and many sporting activities. Tourist Boards are the best source for much free detailed information about their country. Stands included Bermuda, the Seychells, St. Kitts, St. Lucia, Nevis, Tenerife and Malaysia. Oman Tourism was enthusiastically showing what was on

offer and I chatted with them about my own visit to Muscat earlier this year. The adjacent Abu Dhabi Tourist Board were persuasive that I should visit soon and had much literature available to take away. Similarly with South Africa – enthusiasm and answers to all questions relating to where and when to visit. For those with a passion for travel, adventure, culture and new ideas a visit to the 2008 Luxury Travel Fair next June could well be equally inspiring.